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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr. Fellegi
Tamás nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Hány embernek kell még meghalni gyalogátkel ő híján?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Szigetszentmiklós egyik legforgalmasabb pontján (Határ út — Gyári út) a mai napig nem
készült el az a gyalogátkelőhely, mely az emberek számára biztonságos módon tenné lehetővé
az átkelést . A gyalogátkelőhely szabályszerű és megfelelő kiépítésével végre normális módon
lehetne megközelíteni a HÉV és buszmegállókat, valamint az orvosi, gyermekorvosi ,
fogászati rendel őt, az orvosi ügyeletet, a mentőket, továbbá számtalan lakossági szolgáltatás
ügyfélszolgálati irodája válna elérhetővé.

Az említett helyen nap, mint nap több ezer ember közlekedik gyalogosan. Közeli, biztonságo s
átkelőhely híján életüket kockáztatva vágnak át az út egyik feléről a másikra. Ez azon túl ,
hogy nagy forgalmú állami kezelésben lévő út mentén történik nagymértékben élet- és
balesetveszélyes . Több ember veszítette már itt az életét, vagy szenvedett súlyos balesetet a
gyalogátkelőhely hiánya miatt. Az egyik legnagyobb baleset 2009 . szeptember 7-én történt .
Ekkor egy családanya és nagymama gyalogosan szeretet volna átkelni ezen a
kereszteződésen, ám a túloldalra már nem érhettek át .

2009 óta számos megemlékezés történt a helyszínen, hogy a helyiek felhívják a z
önkormányzat figyelmét a problémára és sürgessék annak megoldását . Az önkormányzat
azonban elhárította a feladatot, mondván a kérdéses út állami kezelésben van, így a problém a
megoldása kormányzati feladat .



Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. Ismerik a szigetszentmiklósiak fent bemutatott problémáját ?
2. Mikorra várható a kérdéses gyalogátkelőhely kiépítése, különösen úgy, hogy az

önkormányzat több tervvel is rendelkezik a megvalósításra ?

Megtisztelő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2011 . február 9 .

Tisztelettel:

Varju László
MSZP


	page 1
	page 2

